
Zápis 
z členské schůze Klubu chovatelů tipplerů ze dne 3.6.2023 v Hradci Králové 

Přítomno 11 členů, 6 členů omluveno, 2 hosté, dle presenční listiny. 
 
Program schůze: 
1) přivítání členů, přečtení programu a jeho schválení členy, zahájení schůze (předseda F.Otta) 
2) kontrola usnesení z minulé členské schůze – plnění úkolů předsednictva (předseda F.Otta) 
3) slova členů předsednictva a revizora 
4) kontrola účetnictví (revizor V.Gaudl) – návrh vybrání členského příspěvku a jeho výše 
5) hlasování o členském příspěvku a jeho výši 
--- přestávka ---  
6) diskuse  
7) usnesení členské schůze a jeho schválení členskou schůzí 
 
Ad 1) Předseda Frank Otta přivítal členy, sdělil důvod nepřítomnosti omluvených a předal jejich pozdravy 
přítomným. Poté zahájil schůzi a přečetl její program, který byl všemi přítomnými členy jednohlasně schválen.  
 
Ad 2) Všechny body usnesení z minulé členské schůze byly splněny. Kroužky na rok 2023 byly objednány, 
distribuovány a seznam umístěn na web. Rozpis letové sezóny byl připraven a umístěn na web.  
 
Ad 3) Roman Čermák ocenil účast v soutěžích, i když byla dosud malá. Popřál členům dobré a úspěšné lety po 
zbytek sezóny a povzbudil členy k větší účasti v soutěžích po zbytek této sezóny.  
Frank Otta připomněl členům nahlašovat změny telefonního čísla či mailové adresy. Ocenil využívání zasílání 
LF elektronicky. Vysvětlil, proč je dobré, aby LF schvalovaly alespoň 3 osoby. V případě, že bude někdo 
z předsednictva na dovolené jako náhradník nabídl zastoupení Tomáš Eder. Předseda poté apeloval na členy, 
aby se zúčastňovali soutěží a získali tím 3letou zkušenost, neboť tato doba je nutná ke kandidatuře na funkci 
v předsednictvu. Vysvětlil, proč je tato 3letá praxe dohodou vyžadována a podmiňuje kontinuitu funkčnosti 
klubu.  
 
 Ad 4) Z důvodu nepřítomnosti revizora Václava Gaudla kontrolu pokladny provedla paní účetní Zuzana 
Kyšeľová, která se schůze zúčastnila jako host. Roman Čermák dle stavu v pokladně doporučil vybrat členský 
příspěvek o jehož výši se členové krátce rozhodovali. Předseda vysvětlil, proč je dobré v pokladně držet pouze 
minimální částku. Tj. tolik, aby se v daném roce pokryl nákup trofejí, zaplatila se doména a případně mohlo být 
na schůzi zajištěno skromné občerstvení. Členové se shodli na částce 100,- Kč.  
 
Ad 5) Výše zmíněný návrh vybrání od členů po 100,- Kč byl všemi přítomnými jednohlasně schválen.  
 
Ad 6) Během dlouhé diskuse se členové podělili o zkušenosti z chovu, tréninku i soutěžení. Pochopitelně 
zazněly i zkušenosti s dravci. 
 
Ad 7) Členská schůze dala předsednictvu za úkol průběžně schvalovat LF, výsledky umísťovat na web, uzavřít 
soutěžní sezónu, obstarat diplomy a poháry. Toto usnesení bylo přijato jednohlasně všemi přítomnými členy.   
 
Při loučení členové pochválili Zuzaně Kyšeľové vynikající domácí chléb a zeleninový salát, který přinesla jako 
součást občerstvení. Ještě jednou Zuzce děkujeme. Předsednictvo poděkovalo všem za účast a popřálo jim 
šťastnou cestu domů. 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Frank Otta      Kontroloval: Roman Čermák 
                    


